
 

 

Referat fra styremøte. 
 

Dato 14-03-23 på nye Klubbhus. 
Tilstede: Hans Thorvald Egeland, Arne Jostein Bråthen, Trond Børge Fossdal, Vidar Lande, 

Per Steffen Hinderaker, Otto Østensen. 

Referent: Trond Børge Fossdal. 

 

Sak 1. Dører gamle Klubbhus. 

Avtalen styret hadde med Velforeningen i Visnes, var at båtforeningen skulle sette inn 2 nye vinduer. 

Det arbeidet er blitt gjort. Vil Velforeningen sette inn dører og vinduer, får V.F de av båtforeningen. 

Styret mener at arbeidet med gamle Klubbhus er avsluttet. 

Sak 2. Forsikring. 

Styret gikk inn for å stoppe forsikring på gamle Klubbhus, Havnekontor, Slipphus og Snekkerbod. 

Snekkerbod ble revet for 3 år siden. Havnekontor og Slipphus, har vi ikke innbo forsikring. Skulle det 

brenne, er det billigere å få tak i nye brakker, enn å betale forsikring. 

Sak 3. Lister og Foringer. 

Styret gikk inn for å kjøpe det vi trenger av lister og foringer vi trenger, for å gjøre Klubbhuset ferdig. 

Sak 4. Strøm til nye Klubbhus. 

Båtforeningen trenger ny inntakskabel til klubbhus. Det holder sikkert med 25 kwatt, men vi må høre 

med noen, som vet hva som trengs. 

Sak 5. Uteliggere 1x12 meter. 

Høre på pris på uteliggere 1x12 meter. Rør i rør ble godkjent på årsmøte, for nye glidere i Indre havn, 

men det vil bli veldig dyrt. Om noen år, må jobben gjøres igjen. Går vi for 1x12 meter og fester de på 

kaikanten. Vil de holde i mange år og slipper og gjøre samme jobben vært år. 

Sak 6. Handle inn. 

Alt som skal kjøpes inn, må opp i styret først. Ingen i styret kan gå å handle, uten at de andre i styret 

vet om det. Det har årsmøte bestemt. 

Sak 7. Hobby plater. 

Vi kjøper inn hobby plater, for å lage verktøyskap i snekkerbod. Det forsvinner alt for mye verktøy 

vært år, slik at vi har en bedre oversikt over hva vi har. 

 


